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Emne: Spørsmål til møte i Hovedutval for Samferdsel og Mobilitet 27.04.
Vedlegg: 
Me har fått ei henvending frå velforeininga på nattlandsfjellet om busstilbodet i deira område. Innspelet er
også sendt til kundeservice hjå Skyss. Korleis vert slike innspel, frå organisasjonar og privatpersonar, til
ruteendringar og forbetringar handtert? Dei konkrete innspela frå velforeininga er at dei meiner der er
grunnlag for ein auka frekvens på linja utanom rush‐tidene. I tillegg meiner dei at det ville vere
formålsteneleg med ein avgang på eit seinare tidspunkt enn kl 20.26 på kvardagar. Til sist peikar dei på at
det er dårleg samband til bydelssenteret Sletten. Korleis vurderer fylkesrådmannen busstilbodet på
Nattlandsfjellet?
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